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Motie  
Reg. Nr. 2024-27 
 
 
Agendapunt : Vreemd aan de agenda 
Onderwerp  : ASK 
 
De raad van de gemeente Heerde in vergadering bijeen op 7 oktober 2024, gehoord de 
beraadslaging, 
 
 
overwegende dat: 

- Defensie een belangrijke en noodzakelijke taak heeft om onze veiligheid en onze manier van 
leven te beschermen, zeker in het licht bezien van de internationale omstandigheden van het 
huidige tijdsgewricht; 

- Defensie sinds jaar en dag deel uitmaakt van onze leefomgeving op dit deel van de Veluwe, 
waarbij het ASK gezien wordt als een goede buur, maar wel een buur die tegelijkertijd voor 
inwoners merkbaar geluid en trillingen produceert; 

- dat wat wel en wat niet acceptabel is aan ‘overlast’ bij inwoners de laatste 20 jaar bepaald is 
veranderd (wat toen normaal en acceptabel was is dat nu niet meer); 

- de gemeenschap van Heerde sinds jaar en dag bijdraagt aan de veiligheid van Nederland 
door dat geluid en die trillingen van het ASK te ondergaan; 

- de gemeenschap van Heerde al sinds jaar en dag geen gebruik kan maken van de Zuidweg 
(als verbindingsweg) op tijden van specifieke militaire oefeningen op het ASK; 

 
overwegende dat: 

- Defensie op dit moment de ruimte in de huidige vergunning op het ASK niet ten volle benut; 
- Defensie voornemens is de ruimte in de vergunning intensiever te benutten als gevolg van 

verwachte groei van de artillerie en toenemende soorten indirect vuursystemen; 
- Defensie mogelijkheden onderzoekt om de omvang van het ASK-terrein uit te breiden; 
- het voorgaande de nodige impact zal hebben op de leefbaarheid in onze gemeente. Immers 

de merkbaarheid van het gebruik van het ASK neemt toe (meer trillingen, meer geluid, 
hogere intensiteit gebruik, gebruik ander wapentuig, vaker een afsluiting Zuidweg); 

 
Daarbij overwegende dat: 

- de gemeenteraad over het springterrein al unaniem een motie heeft aangenomen, waarin hij 
zich heeft uitgesproken over onwenselijkheid van de komst van een eventueel springterrein; 

- er – los van die ontwikkeling - bij inwoners en de gemeenteraad zeker ook grote zorgen 
leven over de mogelijke uitbreiding van het ASK; 

 
van mening dat/spreekt uit dat: 

- Heerde haar ‘fair share’ bijdraagt en wil blijven bijdragen aan de nationale veiligheid, maar 
dat de veerkracht van onze samenleving en onze mensen beperkt is; 

- voorkomen moet worden dat de plannen aangaande het ASK een buitenproportionele inbreuk 
gaan krijgen op de leefbaarheid in onze gemeente; 

- het van groot belang is om de gesprekken over de impact/effecten van de 
uitbreidingsplannen van Defensie voor het ASK te blijven voeren om te borgen dat in de 
planvorming rekening wordt gehouden met de lokale belangen; 



Resultaat stemming:  
 
Aangenomen/verworpen met         stemmen voor en         stemmen tegen 
Overgenomen/ingetrokken vóór stemming 
 
 
griffier, voorzitter, 
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- het voeren van procedures en het actief lobbyen in deze acceptabele middelen zijn; 
 
verzoekt het college van burgemeester en wethouders om: 

1. voor wat betreft de uitbreidingsplannen op het ASK het gesprek te blijven voeren met andere 
overheden (w.o. Defensie) en partners met als doel de impact van de uitbreidingen op het 
ASK voor onze inwoners zo klein mogelijk te laten zijn (ook gezien de veranderende 
acceptatie onder inwoners); 

2. hierbij in beginsel een proactieve en coöperatieve houding aan te nemen, gericht op het 
realiseren van compenserende maatregelen; 

3. over te brengen dat de ontwikkeling en de uitbreiding van het ASK, afhankelijk van de 
ontwikkelingen, een buitenproportionele inbreuk kan gaan hebben op onze samenleving;  

4. de gemeenteraad en inwoners(comités) te blijven informeren over en betrekken bij de 
ontwikkelingen; 

 
en gaat over tot de orde van de dag,   
 
Namens de fracties van :      
 
 
 
 
 
 
 
PvdA      VVD     CU-SGP 
Siebren Buist     Peter Oosterhof   Gert van der Rhee 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
CDA      D66/GL    GBP 
Hans van Ark     Dianneke Landman   Bertus Dokter 
 

       
 
 


